
OPT OUT FORM

I do **not** want to participate in the class action entitled *Abicidan v. Wealthsimple Financial Corp. et al.*, Quebec Superior Court File No. 500-06-001199-229 (District of Montreal), with respect to commissions and/or fees charged for the purchase and sale of cryptocurrency on Wealthsimple's platform.

I understand that if I complete and deliver this opt out form:

1) I will not benefit from the Settlement Agreement negotiated in the above-noted action, and will not receive the compensation that will be issued to Class Members and I may not object to the settlement; and

2) If I want to pursue a claim with respect to the manner in which commissions and/or fees were charged for the purchase and sale of cryptocurrency on Wealthsimple's platform, I will need to pursue my claim individually and at my own cost, within the delays prescribed by law.

Name: _____
Address: _____
Telephone: _____ Current E-mail: _____
E-mail address associated with your Wealthsimple account: _____
Date Signed: ____ / ____ / ____ Your Signature

This document must be delivered to the Clerk of the Superior Court of Québec **by June 17, 2025**, at the following address (or by email to class counsel listed below who will file it on your behalf):

Clerk of the Superior Court of Québec
Montreal Courthouse (*Abicidan v. Wealthsimple Financial Corp. et al.*, No. 500-06-001199-229)
1 Notre-Dame Street East, Room 1.120
Montréal, Québec H2Y 1B5

Requests received after June 17, 2025, will not be honoured and you will be bound by the terms of the Settlement Agreement, including the Release provision.

For more information you may consult the Settlement website: www.lpclex.com/crypto. You may also contact Class Counsel:

Mtre Joey Zukran
LPC Avocats
276 Saint-Jacques Street, Suite 801
Montréal (Québec) H2Y 1N3
E-mail : jzukran@lpclex.com

FORMULAIRE D'EXCLUSION

Je **ne** souhaite **pas** participer à l'action collective intitulée *Abicidan c. Wealthsimple Financial Corp. et al.*, dossier de la Cour supérieure du Québec no 500-06-001199-229 (district de Montréal), concernant des commissions et/ou frais allégués liés à l'achat et la vente de crypto-monnaies sur la plateforme de Wealthsimple.

Je comprends que si je remplis et remets ce formulaire d'exclusion:

1) Je ne bénéficierai pas de l'Entente de règlement négocié dans le cadre de l'action susmentionnée, et ne recevrai pas les indemnités qui seront versées aux Membres du groupe, et je ne peux pas m'opposer au Règlement; et

2) Si je veux faire valoir une réclamation concernant la manière dont les commissions et/ou frais allégués liés à l'achat et la vente de crypto-monnaies sur la plateforme de Wealthsimple, je devrai faire valoir ma réclamation individuellement et à mes propres frais, dans les délais prescrits par la loi.

Nom : _____

Adresse : _____

Téléphone : _____ Adresse électronique courante: _____

Adresse électronique associée à votre compte Wealthsimple : _____

Date de signature : ____ / ____ / ____
jj mm aaaa

Votre signature

Ce document doit être remis au greffe de la Cour supérieure du Québec **au plus tard le 17 juin 2025** à l'adresse suivante (ou par courriel aux Avocats du groupe indiqués ci-dessous qui le déposeront en votre nom) :

Greffe de la Cour supérieure du Québec

Palais de justice de Montréal (*Abicidan c. Wealthsimple Financial Corp. et al.*, n° 500-06-001199-229)

1 rue Notre-Dame Est, salle 1.120

Montréal, Québec, H2Y 1B5

Les demandes reçues après le 17 juin 2025 ne seront pas honorées et vous serez lié par les termes de l'Entente de règlement, y compris la clause de quittance.

Pour plus d'informations, vous pouvez consulter la Page web du règlement : www.lpclex.com/fr/crypto. Vous pouvez également contacter les Avocats du groupe:

Me Joey Zukran

LPC Avocats

276, rue Saint-Jacques, bureau 801

Montréal (Québec) H2Y 1N3

Courriel : jzukran@lpclex.com